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PROTOKÓŁ nr LV/23 

Sesji Rady Gminy Topólka 

z dnia 7 grudnia 2023 r. 

 

 

Ad-1. O godzinie 1000  Przewodniczący Rady Gminy Topólka - Stanisław Borkowski, 

oświadczył, otwieram LV, w VIII kadencji, Sesję Rady Gminy. Powitał przybyłych na Sesję: 

radnych, wójta gminy - Konrada Lewandowskiego, sekretarz gminy – Joannę Kosińską, 

skarbnik gminy – Katarzynę Modrzejewską, pracowników Urzędu Gminy Magdalenę 

Szcześniak p.o. Kierownika GOPS, Ewelinę Waszak i Wojciecha Wąsikowskiego oraz 

sołtysów i gości zaproszonych. 

Przewodniczący stwierdził, że jest wymagane quorum do podejmowania uchwał. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu, nieobecny radny Marek Linert 

i Andrzej Dykon.  

 Na protokolanta Sesji zaproponował Ewelinę Waszak, innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że dzisiejszą Sesję protokołować będzie Ewelina Waszak. 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

Ad-1. Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach na Sesję otrzymali 

proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad został przyjęty. 

       

Ad-2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

Uwag nie zgłoszono. Protokół z LIV Sesji Rady Gminy Topólka został przyjęty. 

 

Ad-3. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał podjętych przez Radę Gminy oraz informacja 

o działalności w okresie między sesjami. 

Wójt przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informację 

z działalności w okresie między sesjami -  załącznik do niniejszego protokołu. 

Wójt podczas przedstawiania sprawozdania zwrócił się z podziękowaniem do radnych 

za przekazanie środków na zakup busa oraz ponownie życzył jubilatowi obchodzącemu 100 

urodziny wszelkiej pomyślności. 

W dyskusji nad sprawozdaniem nikt nie zabrał głosu.   

 

Ad-4. Podjęcie uchwał. 

1) zmieniającej uchwałę Nr XLVI/280/22 Rady Gminy Topólka z dnia 28 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu na 2023 rok. 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 12 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr 

XLVI/280/22 Rady Gminy Topólka z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

na 2023 rok. 

Uchwała Nr LV/331/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-4. Podjęcie uchwał. 

2) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radziejowskiemu na realizację zadania 

pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 2814C Samszyce – Izbica Kujawska w m. 

Dębianki gm. Topólka. 

Wójt Gminy Topólka – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 12 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Radziejowskiemu na realizację zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu 

drogi powiatowej 2814C Samszyce – Izbica Kujawska w m. Dębianki gm. Topólka. 

Uchwała Nr LV/332/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-4. Podjęcie uchwał. 

3) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy 

społecznej przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu na lata 

2024 – 2028”, 

p.o. Kierownika GOPS – Magdalena Szcześniak przedstawiła projekt uchwały.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 12 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu na lata 2024 – 2028”. 

  Uchwała Nr LV/333/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-4. Podjęcie uchwał. 

4) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za udzielone świadczenia w formie posiłku 

lub świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach wieloletniego 

rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028. 

p.o. Kierownika GOPS – Magdalena Szcześniak przedstawiła projekt uchwały.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 12 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków za udzielone świadczenia w formie posiłku lub świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2024-2028. 

Uchwała Nr LV/334/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-4. Podjęcie uchwał. 

5) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Topólka na lata 

2024 –2026, 

p.o. Kierownika GOPS – Magdalena Szcześniak przedstawiła projekt uchwały.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 12 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny w Gminie Topólka na lata 2024 –2026. 

Uchwała Nr LV/335/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-4. Podjęcie uchwał. 

6) zmieniająca uchwałę nr XIV/117/20 z dnia 31 marca 2020 roku w sprawie utworzenia 

ośrodka wsparcia pod nazwą „Klub Senior + w Topólce” . 

Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 12 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę nr XIV/117/20 

z dnia 31 marca 2020 roku w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą „Klub Senior + 

w Topólce” Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały. 

Uchwała Nr LV/336/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

 

Ad-4. Podjęcie uchwał. 

7) w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Sekretarz Gminy – Joanna Kosińska przedstawiła projekt uchwały.  



4 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 12 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

Uchwała Nr LV/337/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-5. Informacja Wójta Gminy o realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

Wójt poinformował, że na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji, na pytania i wnioski 

udzielono odpowiedzi na bieżąco. 

 

Ad-6. Interpelacje radnych składanych na piśmie. 

  Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad-7. Wolne wnioski. 

Radny Piotr Kruszyna zwrócił się z pytaniem do wójta kiedy zostaną zakończone prace 

remontowe dróg gminnych zaplanowane na bieżący rok. W odpowiedzi wójt poinformował, że 

opóźnienia wynikają z problemów na etapie wyłaniania wykonawcy leżące po stronie oferenta, 

który złożył najkorzystniejsza ofertę. Wykonawca remontów deklaruje, że do końca roku jeśli 

warunki pogodowe na to pozwolą te prace zostaną wykonane. Umowa została aneksowana 

i termin został przedłużony z uwagi na warunki pogodowe, które nie sprzyjają wykonywaniu 

tych prac, głównie polegających na położeniu nawierzchni.  

Wójt podziękował za współpracę między sesjami zarówno radnym jak i sołtysom, 

pracownikom oraz organizacjom działającym na terenie naszej gminy. 

 

Ad-8. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady oświadczył – zamykam       

LV Sesję Rady Gminy – dziękuję państwu.  

Sesja zakończyła się o godzinie 1115. 

Zapis  Sesji  dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznych Gminy Topólka pod 

hasłem „Transmisje Sesji Rady”.   

Na tym protokół zakończono.  

Protokolant: Ewelina Waszak 

Przewodniczący Rady Gminy Topólka 

Stanisław Borkowski 


